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Betreft: Impact Verlaging mestproductieplafonds en Introductie afroming productierechten op mijn bedrijf 
 
Geachte heer/mevrouw, 
 
Op 31 mei jl. is de wijziging van de Meststoffenwet in verband met de maximale mestproductie ter 
internetconsultatie gegaan. Deze wijziging heeft een grote impact op mijn bedrijfsvoering. Ik vind het bijzonder 
spijtig dat er een onterechte relatie wordt gelegd tussen de productieplafonds en het toepassen van de 
derogatie en daaraan vervolgens ook afroming van productierechten bij overdracht wordt gekoppeld. 
Bovendien heeft de pluimveesector geen mestprobleem. 
Graag geef ik u middels deze brief, naast de inhoudelijke reactie die LTO op de internetconsultatie gaat geven, 
een concreet beeld van de impact die deze voorgestelde wijziging heeft op mijn bedrijf. 
 
Wij hebben een vleeskuikenbedrijf  met 1 ster Beter Leven Kip.  
Op ons mooie bedrijf zijn we dagelijks bezig met het verzorgen van kuikens in hun ontwikkeling naar 
hoogwaardig en gezond voedsel. Dat doen we met zo min mogelijk impact op natuur, omgeving en dierwelzijn. 
Onze stallen voldoen aan de maatlat duurzame veehouderij. 
 
In de pluimveesector is er helemaal geen mestprobleem. Onze kippenmest komt niet op de akkers, maar gaat 
naar de biovergister, Moerdijk voor energie-opwekking, export of wordt verwerkt. Wij krijgen zelfs geld toe 
voor onze kippenmest. 
 
Citaat van Wageningen Economic Research: 
"De totale mestproductie van pluimvee was de laatste jaren circa 1,4 miljoen ton. Dit is minder dan 2% 
van de totale mestproductie van de veehouderij in Nederland. Bijna alle pluimveemest wordt verwerkt 
tot mestkorrels, geëxporteerd of verbrand. " 
 
Met de grote inzet voor het behalen van de milieudoelstellingen (waar de pluimveesector al een grote bijdrage 
aan geleverd heeft) is een afroming van rechten, waar géén enkel argument steekhoudend voor is, een 
afstraffing van de sector die daarmee op een achterstand gezet wordt.  
De financiële mogelijkheden om te investeren in emissiereductie worden alleen maar kleiner bij een afroming 
van rechten.  Afroming van rechten verhoogd de kostprijs aanzienlijk en maakt een gezonde bedrijfsvoering 
lastig. 
 
Ik doe hierbij een dringend beroep om de pluimveesector te ontzien in het kader van het afromingsvoorstel van 
pluimveerechten.  
Bovendien getuigt het van een zeer onzorgvuldig democratisch proces als u dit via een AMVB wilt regelen, 
zonder de 1e en 2e kamer hierbij te betrekken.  
 
Hopende u hiermee van voldoende informatie te hebben voorzien. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Familie Nijkamp


